



# Mighty Brokerage (Asia) Limited

## 敏哲証券有限公司

### Stock Segregated Account Application Form

### 股份独立户口申请表

Please return your completed form by mail to Customer Service Department, Shop 68-70, Manor Centre, 218 Fuk Wing Street, Kowloon or by fax (852) 2655 7033. For any enquiries, please do not hesitate to contact us at (852) 2655 7011.

请将已填妥的表格邮寄至九龙福荣街 218 号美居中心地下 68-70 号铺或传真至 (852) 2655 7033 客户服务部。如有任何查询, 请致电 (852) 2655 7011 与客户服务部联络。

Account Name 账户名称 \_\_\_\_\_  
Account Number 账户号码 \_\_\_\_\_

Date 日期 \_\_\_\_\_

- I/We would like to **apply** the Stock Segregated Account with Hong Kong Securities and Clearing Company Limited (HKSCC) through your Company.  
本人/吾等现欲透过 贵公司向香港中央结算有限公司**申请**股份独立户口

Client Information 客户资料	
Name in Chinese 中文姓名	Name in English 英文姓名
Email Address 电邮地址	Affirmation Requirement 须确认指示 <input type="checkbox"/> YES <input type="checkbox"/> NO
Phone no. for receiving SMS 接收短讯电话号码	Receive Statement Via Mail <input type="checkbox"/> Activity Statement 活动结单 收取邮寄结单 <input type="checkbox"/> Monthly Statement 月结单 <input type="checkbox"/> Both Activity and Monthly Statement 活动结单及月结单 <input type="checkbox"/> None 不收取
Mobile Carrier 流动电话网络供货商 <input type="checkbox"/> 3 Dualband <input type="checkbox"/> 1010	
Statement / SMS / E-mail Language <input type="checkbox"/> English 结单/短讯服务/电邮语言 <input type="checkbox"/> 繁体中文 <input type="checkbox"/> 简体中文	Subscribe to 申请 <input type="checkbox"/> SMS 短讯服务 <input type="checkbox"/> Email Alert 电邮提示 <input type="checkbox"/> Receive Corp Comm 收取公司通讯

Note 备注:

- Our company will release your personal details to HKSCC for the purpose of opening an account.  
本公司会将上述客户数据提供予香港交易及结算所有限公司作开户之用。
- Subject to the service availability of different mobile carriers, and SSA Statement Recipient should also subscribe the SMS service with his/her new mobile carrier in order to successfully receive the SMS messages.  
短讯服务是根据各手提电话服务供货商的设定及限制, 股份独立户口结单收件人亦须联络其手提电话服务供货商申请有关的服务。

- I/We would like to **cancel** the Stock Segregated Account with Hong Kong Securities and Clearing Company Limited (HKSCC) through your Company.  
本人/吾等现欲透过 贵公司向香港中央结算有限公司**取消**股份独立户口

Client Signature  
客户签署: \_\_\_\_\_

A.E. / Agent Signature  
客户主任 / 代理人签署: \_\_\_\_\_

Contact Phone No  
联络电话号码: \_\_\_\_\_

A.E. / Agent Name  
客户主任 / 代理人姓名: \_\_\_\_\_

For official use only	SSA Number:	CCASS Phone User ID:
Signature verified by	Maker	Checker
Contact Client		Date